
Zápisnica 
zo štvrtého riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 19. júna 2015 o 18.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 

 
 
Prítomní poslanci:  Ing. Mária Ábelová, Mgr. Pavol Kostolník, Fridrich Buzáš, PhDr. Andrea 
Vranková, Ing. Stanislav Beňo, Milan Cabánek, Ing. Marián Vrabec, Bc. Jozef Gregor 
 
Ospravedlnená: Jana Kiková 
 
Počet prítomných občanov: šesť 
 
P r o g r a m :  
 
 1/  Otvorenie zasadnutia    
 2/  Schválenie programu rokovania 
 3/  Procedurálne otázky 
 4/  Vyhlásenie nastúpenia náhradníka na uvoľnený mandát poslanca OZ 
       a/ Správa mandátovej komisie 
       b/ Zloženie sľubu poslanca OZ, odovzdanie osvedčenia o zvolení za poslanca 
       c/ uznesenie OZ k bodu 4/ rokovania  
  
 5/  prestávka 
   
 6/   Voľba hlavného kontrolóra obce Lužianky 
 7/   Vyhlásenie výsledkov voľby hlavného kontrolóra obce Lužianky 
 8/   Diskusia  
 9/   Návrh na uznesenie   
10/  Záver  
 
 
 Starosta obce otvoril štvrté riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  
prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v nadpolovičnej väčšine a sú 
uznášania schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ 
jednohlasne odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Pavol Kostolník a Jozef Gregor. 
Zároveň jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Milan Cabánek, Andrea 
Vranková a Fridrich Buzáš ako aj program štvrtého riadneho zasadnutia obecného 
zastupiteľstva (všetci za). Za členov mandátovej komisie boli odsúhlasení Stanislav Beňo 
a Fridrich Buzáš (všetci za). 
 
 Poslanec Stanislav Beňo predniesol správu mandátovej komisie. Nakoľko sa na 
predchádzajúcom zasadnutí OZ poslanec Jozef Slovák vzdal poslaneckého mandátu, na jeho 
miesto nastupuje ďalší náhradník v poradí s najväčším počtom platných hlasov. Ďalšou 
náhradníčkou s počtom 225 platných hlasov bola Ing. Mária Ábelová, ktorá písomne vyjadrila 
svoj záujem o poslanecký mandát. Ing. Mária Ábelová zložila predpísaný sľub poslanca 
obecného zastupiteľstva. Starosta obce odovzdal poslankyni Márii Ábelovej osvedčenie 
o zvolení za poslanca. Po tomto akte sa podpísala do pamätnej knihy obce. 
 
 Od 18. 10 hod. do 18. 15 hod. bola prestávka. 
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 Ďalším bodom programu bola voľba hlavného kontrolóra obce. Predseda volebnej 
komisie Marián Vrabec predniesol zoznam šiestich uchádzačov o post hlavného kontrolóra, 
zoradených v abecednom poradí. Následne jednotliví uchádzači predniesli krátku prezentáciu 
svojej doterajšej činnosti.  
Po prezentácii prebehlo tajné hlasovanie poslancov. Volebná komisia sčítala hlasy pre 
jednotlivých kandidátov a vyhlásila výsledky. Nakoľko ani jeden uchádzač nezískal päť 
hlasov, muselo byť vyhlásené druhé kolo volieb. 
Od 18.40 hod. do 18.45 hod. bola prestávka. Po prestávke prebehlo druhé kolo volieb. Do 
druhého kola volieb sa dostali nasledovní uchádzači: Ing. Alena Remenárová (štyri hlasy), 
Jozef Hubert (dva hlasy) a Ing. Oto Hodál (dva hlasy). 
Volebná komisia po tajnom hlasovaní poslancov opäť sčítala hlasy pre jednotlivých 
kandidátov a vyhlásila výsledky volieb. Za hlavnú kontrolórku obce bola zvolená Ing. Alena 
Remenárová s počtom štyroch hlasov. 
Obecné zastupiteľstvo, na základe výsledkov volieb, poverilo starostu obce uzatvoriť s  
Ing. Alenou Remenárovou pracovnú zmluvu na 30% pracovný úväzok s nástupom od 01. 07. 
2015 do 30. 06. 2021. 
 
 Poslanec Stanislav Beňo informoval prítomných o kontrolnom dni diela-kanalizácia, 
na ktorom sa zúčastnil. Vytkol stavebnému dozoru, že nie je nápomocný starostovi pri 
kontrole budovanej kanalizácie. Stanislav Beňo informoval o rôznych problémoch, ktoré 
nastali pri budovaní kanalizácie. Od mosta smerom ku základnej škole je problém s optickým 
káblom, nakoľko kanalizácia mala viesť v tých miestach, kde je položený optický kábel. Musí 
sa nájsť iné riešenie, kadiaľ kanalizácia povedie. Najlepším riešením je položiť kanalizáciu 
popri ohradách rodinných domov. V prípade poškodenia ohrady niektorého rodinného domu, 
túto musí dať firma do pôvodného stavu. Ďalšie problémy sa vyskytli aj na križovatkách 
Nejedlého a Kaplanova. 
Poslanec Stanislav Beňo požiadal  starostu obce o dodanie projektovej dokumentácie, zmlúv 
a iných dokumentov ohľadne kanalizácie, aby si ich mohol detailne naštudovať. 
Poslanec Stanislav Beňo ďalej vytkol firme, ktorá kanalizáciu buduje, že sa zaviazala 
pracovať sedem dní v týždni od 06.00 hod. do 18.00 hod., ale na niektorých úsekoch pracuje 
len cez týždeň. K tomuto konštatovaniu sa pridala aj občianka Elena Vargová, ktorá uviedla, 
že zamestnanci firmy na Ciolkovského ulici počas víkendu nepracovali, a počas týždňa viac 
stáli ako robili, nakoľko vždy na niečo čakali. 
Poslanec Stanislav Beňo uviedol, že firma chce posunúť dátum dokončenia kanalizácie. Dielo 
však musí byť dokončené do 30. 11. 2015. 
Marek Lauko z radov občanov uviedol, že nakoľko je projektová dokumentácia na 
kanalizáciu zle vyhotovená, mali by sa voči projektantovi vyvodiť určité dôsledky. 
Poslanec Stanislav Beňo navrhol, aby sa poslanci OZ schádzali raz mesačne ohľadne 
kanalizácie a boli prizvaní aj zhotovitelia spolu so stavebným dozorom. K tomuto návrhu na 
pripojil aj Fridrich Buzáš. 
Poslanec Marián Vrabec navrhol, aby bolo na rokovanie prizvané aj vedenie zhotoviteľskej 
firmy. 
 
 V diskusii občan Marek Lauko upozornil na nepostriekané chodníky smerom od 
železničnej stanice na Zbehy. Upozornil aj na rozpadajúci sa druhý blok základnej školy. 
Starosta obce uviedol, že bol vypracovaný projekt na získanie finančných prostriedkov 
z eurofondov, z ktorých by sa druhý blok zrekonštruoval, ale peňažné prostriedky sa  
nepodarilo získať. 
Poslanec Pavol Kostolník uviedol, že komisia životného prostredia vyhotovila zoznam 
čiernych skládok, ktoré budú potrebné v budúcnosti riešiť. Takisto vyhotovila mapu 
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nepokosených plôch. Majitelia týchto plôch by sa mali trikrát vyzvať a ak nebudú na výzvy 
reagovať, obec by mala plochy pokosiť a náklady zosobniť majiteľom. Starosta obce uviedol, 
že pokosiť pozemky obec môže len na základe súhlasu majiteľa. 
Poslanec Pavol Kostolník navrhol, aby na cintoríne v dedine bola nainštalovaná kamera, 
nakoľko občania do VOK-u určeného na cintorínsky odpad, vhadzujú komunálny odpad. 
Poslanec Pavol Kostolník ďalej navrhol, aby sa na pozemok p. Falata umiestnila rampa, 
nakoľko tam vznikla čierna skládka. 
Poslanci Stanislav Beňo a Milan Cabánek navrhli, aby poslanec Pavol Kostolník svoje 
pripomienky písomne odovzdal starosti obce, ktorý ich následne prednesie na rokovanie 
obecnej rady. 
Poslanec Pavol Kostolník navrhol starostovi obce, aby bolo zvolané verejné zhromaždenie, 
kde by sa občania vyjadrili k zachovaniu, resp. zrušeniu obecnej polície. 
Poslanec Milan Cabánek uviedol, že verejné zhromaždenie zvoláva obecné zastupiteľstvo. 
Preto je potrebné pripraviť podklady a poveriť niekoho z radov poslancov vedením verejného 
zhromaždenia. 
Poslanec Marián Vrabec uviedol, že na verejnom priestranstve oproti COOP Jednota (v 
rigole), stávajú zákazníci uvedeného obchodu. Navrhol, aby sa tam osadilo dopravné značenie  
„Zákaz státia“. Náčelník obecnej polície uviedol, že dopravné značenie sa môže osadiť len zo 
súhlasom dopravného inšpektorátu. Poslanec Marián Vrabec požiadal starostu obce, aby vo 
veci konal. 
Poslanec Pavol Kostolník požiadal starostu obce, aby na detské ihriská umiestil poriadok 
s určenými pravidlami. 
Poslanec Jozef Gregor uviedol, že Ivanovi Gregorovi  zamestnanci, ktorí vytyčovali 
inžinierke siete sprejom zafarbili omietku na vonkajšom múriku. Žiada finančný príspevok na 
opravu zafarbeného múrika vo výške 50,-€. Starosta obce uviedol, že nastriekaná farba sa po 
krátkom čase zmyje, čo potvrdili aj niektorí prítomní občania. 
 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo uznesenia a následne starosta obce 
poďakoval prítomným za účasť a ukončil štvrté riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva 
v Lužiankach. 
 
 
 
 
 
Overovatelia: 
  _____________________   ______________________ 
               Mgr. Pavol Kostolník              Bc. Jozef Gregor   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


